
 

 
 

П Р О Т О К О Л 

№ 20 
Днес, 30.06.2016 г., в заседателната залата на Общински съвет-Кнежа се проведе 

редовно заседание на Общинския съвет.  На заседанието от 17 общински съветници 

присъстваха 15. По уважителни причини от заседанието отсъстваха г-жа Малина 

Цолова и г-н Росен Пещенски.  

Председателят на Общинския съвет г-жа Катя Герговска откри редовното за м. 

юни заседание в 1700 часа. 

Г-жа Катя Герговска предложи заседанието да протече по обявения проект за 

дневен ред. Общинските съветници приеха  с 15 гласа „За” следния  

 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

 
1. Приемане на Програма за работата на Общински съвет-Кнежа и график на 

провеждане на заседанията на постоянните комисии и заседанията на Общински съвет 

за периода м. ЮЛИ – м. ДЕКЕМВРИ 2016 година. 

2. Информация за изпълнението на проектите, по които работи Община Кнежа. 

3. Отчет за изпълнението на Общинския план за развитие на Община Кнежа за 

периода януари-юни 2016 година. 

4. Докладни записки, молби на  граждани и юридически лица. 

4.1 Докладна записка от Катя Недкова Герговска – председател на Общински 

съвет-Кнежа, относно промяна в Правилника за организацията и дейността на 

Общинския съвет и промяна на Решение №6 по Протокол №2 от 17.11.2015 година на 

Общински съвет-Кнежа, касаещо определяне размера на възнагражденията на 

общинските съветници. 
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4.2 Докладна записка от Катя Недкова Герговска – председател на Общински 

съвет-Кнежа, относно отмяна на Решение №61 по Протокол №8 от проведено заседание 

на Общински съвет-Кнежа на 29.01.2016 година. 

4.3 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно изменение на Решение №60/29.01.2016 година за приемане бюджета на 

Община Кнежа за 2016 година, във връзка с изработване на Общ устройствен план на 

Община Кнежа и необходимото съфинансиране. 

4.4 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно изменение на Решение №60/29.01.2016 година за приемане бюджета на 

Община Кнежа за 2016 година. 

4.5 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно изменение на Решение №60/29.01.2016 година за приемане на бюджета на 

Община Кнежа за 2016 година. 

4.6 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно издаване на запис на заповед от Община Кнежа в полза на Министерство на 

труда и социалната политика, в качеството му на Управляващ орган на Оперативна 

програма „Развитие на човешките ресурси“, обезпечаващ заявения размер на авансово 

плащане по Договор №BG05М9ОР001-2.004-0005 за предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ по Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020 

/ОПРЧР/, сключен между Министерство на труда и социалната политика и Община 

Кнежа, във връзка с реализация на проект „Осигуряване на интегрирани социални 

услуги за деца и родители в Община Кнежа“ по процедура чрез директно предоставяне 

на конкретен бенефициент. 

4.7 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно предложение за безвъзмездно придобиване от Община Кнежа на недвижим 

имот – частна държавна собственост, находящ се в с. Бреница, кв. 16, УПИ I-1516. 

4.8 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно отдаване на терен – частна общинска собственост чрез търг. 

4.9 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно предоставяне за безвъзмездно ползване на имот – частна общинска 

собственост.  

4.10 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно издаване на разрешително за ползване на воден обект – публична общинска 
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собственост, язовир „Върбица“, находящ се в местността „Ненов геран“, землището на 

гр. Кнежа. 

4.11. Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, 

относно предложение за дарение на недвижим имот, представляващ  дворно място от 

1025 кв.м., собственост на наследниците на Христана Вълчкова Цанковска. 

4.12 Информация относно развитието на съдебните дела, по които Община 

Кнежа е страна, за периода от 01.07.2014 г. до 31.12.2015 г. за сведение на Общинския 

съвет. 

4.13 Информация от Валентин Калапиш – управител на „Аспарухов вал“ ЕООД, 

гр. Кнежа, относно Решение №130 на Общински съвет-Кнежа. 

4.14 Докладна записка от Валери Пламенов Лачовски – прокурист на „МБАЛ-

Кнежа“ ЕООД, относно закупуване на автомобил втора употреба на лизинг за нуждите 

на МБАЛ-Кнежа. 

4.15 Предложение от ЕТ „ПЛАН АГРО – ПЛАМЕН ЧУЛАРСКИ“, относно 

доброволна делба на съсобствени недвижими имоти. 

4.16 Писмо от Валентин Симеонов Порашки – служител в ОУ „Христо Ботев“, с. 

Бреница, относно реконструкция на зелената площ „Сълковска поляна“ и информация 

относно лошото състояние  на ул. „Искър“, с. Бреница. 

4.17 Молба от Анатоли Борисов Гаврилов, относно отпускане на средства за 

транспортни разходи за контролни прегледи за проследяване на заболяване. 

4.18 Искане от Захари Павлов Цоланкински, относно отпускане на финансова 

помощ за възстановяване на щети, причинени от мълния. 

4.19 Молба от Ангел Димитров Шарабански, относно изготвяне на анекс към 

сключен договор с Община Кнежа. 

5. Други. 

 

На заседанието присъстваха: 

1. Г-н Илийчо Лачовски – кмет на Община Кнежа; 

2. Г-н Цветомир Миловски – зам.-кмет на Община Кнежа; 

3. Г-жа Капка Митева – зам.-кмет на Община Кнежа; 

4. Г-жа Лорита Желязкова – кмет на Кметство с. Еница; 

5. Г-н Пламен Лъжовски – кмет на Кметство с. Бреница; 

6. Г-н Цветан Иванов – кмет на Кметство с. Лазарово; 

7. Г-жа Светлана Хинкина – секретар на Община Кнежа; 
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8. Г-жа Петя Маринска – директор на дирекция „Обща администрация“ при Община 

Кнежа; 

9. Г-жа Цветелина Плевненска – директор на дирекция „Специализирана 

администрация“ при Община Кнежа; 

10. Г-жа Моника Иванчовска – секретар на МКБППМН; 

11. Г-ца Светослава Узунова – юрисконсулт на Община Кнежа 

12. Г-н Валери Лачовски – прокурист на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД; 

13. Г-н Валентин Калапиш – управител на „Аспарухов вал“ ЕООД; 

14. Г-жа Севда Чипинска – адвокат на Община Кнежа; 

15. Граждани. 

 

 ПО ПЪРВА ТОЧКА - Приемане на Програма за работата на Общински 

съвет-Кнежа и график на провеждане на заседанията на постоянните комисии и 

заседанията на Общински съвет за периода м. ЮЛИ – м. ДЕКЕМВРИ 2016 година, 

докладва г-жа Катя Герговска. 

 Отношение взеха: 

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме плана за работа. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме проекта за 

решение. 

Общинският съвет взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е №185 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от ЗМСМА, във 

връзка с чл. 36, ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-

Кнежа, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация, 

Общинският съвет-Кнежа 
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Р Е Ш И: 

1. Общинският съвет-Кнежа приема Програма за работата на Общинския съвет 

и неговите комисии и график за провеждане на заседанията за периода м. ЮЛИ – м. 

ДЕКЕМВРИ 2016 година, които са неразделна част от решението. 

Гласували: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА - Информация за изпълнението на проектите, по които 

работи Община Кнежа, докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме информацията. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

информацията. 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме информацията. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме 

информацията. 

Общинският съвет взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е №186 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Приема Информация за изпълнението на проектите, по които работи Община 

Кнежа. 

Гласували: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

Г-н Добромир Грамов направи процедурно предложение да бъдат четени само 

предложенията за решения на докладните записки, които са разглеждани от всички 

комисии. 

Гласували: „За“ – 15; „Против“ – няма; „Въздържал се“ – няма. 
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ПО ТРЕТА ТОЧКА - Отчет за изпълнението на Общинския план за 

развитие на Община Кнежа за периода януари-юни 2016 година, докладва г-жа 

Цветелина Плевненска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме отчета. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме отчета. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме отчета. 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме отчета. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме отчета. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №187 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Приема Отчет за изпълнението на Общинския план за развитие на Община 

Кнежа за периода януари-юни 2016 г. 

Гласували: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА - Докладни записки, молби на  граждани и 

юридически лица. 

4.1 Докладна записка от Катя Недкова Герговска – председател на 

Общински съвет-Кнежа, относно промяна в Правилника за организацията и 

дейността на Общинския съвет и промяна на Решение №6 по Протокол №2 от 

17.11.2015 година на Общински съвет-Кнежа, касаещо определяне размера на 

възнагражденията на общинските съветници, докладва г-жа Катя Герговска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме предложението за решение. 
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Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага: 

1. Да се приеме докладната записка. 

2. Да се добави към т. 4 изречение: „За отсъствие на общински съветник, поради 

командировка от Общинския съвет, санкция не се налага.“ 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме проекта за 

решение. 

Г-н Симеон Шарабански попита дали общинските съветници могат да приемат 

разпоредби с обратна сила, които налагат санкции, тъй като в Закона за 

административните актове пише, че не могат да се приемат, и дали може да се вземе 

такова решение без мотиви. 

Г-жа Катя Герговска обясни, че не е прочела основанията, които е изложила, 

тъй като беше направено процедурно предложение, което бе подложено на гласуване и 

прието. Г-жа Катя Герговска даде разяснение относно мотивите, които са я 

провокирали да направи това предложение. Г-жа Катя Герговска информира, че 

причината да внесе докладната записка е установяване на факта, че има общински 

съветници, които не присъстват на всички заседания на комисии и сесии, а след това 

претендират да получат възнаграждение, тъй като това не е уредено в Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет-Кнежа. Г-жа Катя Герговска изрази 

вътрешното си убеждение, че не е допустимо да се претендира за възнаграждение 

тогава, когато човек не е дошъл на работа. Г-жа Катя Герговска каза, че  Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет-Кнежа, който общинските съветници 

приеха на едно от първите си заседания, не е написан достатъчно прецизно в частта с 

възнагражденията на съветниците и това е нейният мотив да внесе тази докладна 

записка. 

Г-н Симеон Шарабански каза, че приема това, което казва г-жа Катя Герговска 

и е напълно съгласен с него, но във връзка с това направи разяснение на чл. 28 в Закона 

за административните актове. 

След като нямаше повече коментари и мнения по предложената докладна 

записка, г-жа Катя Герговска подложи на гласуване предложението на Комисията по 
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образование, тъй като то единствено се различава от предложенията за решение на 

останалите комисии. 

Гласували поименно: „За“ - няма; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - 14. 

Г-жа Катя Герговска попита г-н Симеон Шарабански дали има предложение, 

което да бъде подложено на гласуване. 

Г-н Симеон Шарабански отговори, че няма такова предложение. 

Г-жа Катя Герговска подложи на гласуване предложението за решение в 

докладната записка.  

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №188 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2, чл. 34, ал. 1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл. 31, ал. 2 и §1 от 

Заключителни разпоредби от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет - Кнежа, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 

както и на фактическите основания и мотиви изложени по-горе от страна на 

Председателя на ОбС, респективно изложените такива и по време на заседанията на 

всички постоянни комисии, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Променя Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет-

Кнежа, неговите комисии и взаимодействието му с Общинската администрация, като в  

чл.31: 

1.1 се създава нова ал. 4 със следния текст: 

„За отсъствие от заседание на председателски съвет, на постоянна комисия или  

заседание на Общинския съвет,  общинският съветник подлежи на санкция в процент 

от  възнаграждението му, който се определя с Решение на ОбС-Кнежа“. 

1.2. създава се нова ал.5 със следния текст: 

„При отсъствие от всички заседания през месеца – общинският  съветник не 

получава възнаграждение”. 

1.3. създава се §5 в Заключителните разпоредби на Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет-Кнежа, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация, със следния текст: „Направените 

промени са съгласно Решение №188 по Протокол №20 от 30.06.2016 година на ОбС – 

Кнежа”.  
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2. Общински съвет-Кнежа изменя свое Решение №6 по Протокол №2 от 

17.11.2015 г. по следния начин: 

2.1.Изменя т.3 и т.4 от  Решение №6 по Протокол №2 от 17.11.2015 г. 

- т. 3  от Решение №6 по Протокол №2 от 17.11.2015 г., считано от 01.06.2016 г. 

има следния текст: 

 „За участие в заседание на председателски съвет, заседание на постоянна и 

временна комисия и заседание на Общинския съвет, общинските съветници получават 

възнаграждение в размер на 65 на сто от средната брутна работна заплата на Общинска 

администрация за съответния месец.“ 

         - т. 4 от Решение №6 по Протокол №2 от 17.11.2015 г., считано от 

01.06.2016 г. има следния текст: 

 „За отсъствие на общински съветник от заседание на председателски съвет или 

на постоянна комисия санкцията е 5 /пет/ на сто от възнаграждението на общинския 

съветник, а за отсъствие от заседание на Общинския съвет санкцията е 10 /десет/ на сто 

от възнаграждението на общинския съветник. При отсъствие от всички заседания на 

комисии и сесия/сесии през месеца – общинският  съветник не получава 

възнаграждение.” 

3. Останалите точки от Решение №6 по Протокол №2 от 17.11.2015 година, 

остават непроменени. 

4. Настоящите промени влизат в сила от 01 юни 2016 година. 

Гласували поименно: „За“ - 14; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

 

4.2 Докладна записка от Катя Недкова Герговска – председател на 

Общински съвет-Кнежа, относно отмяна на Решение №61 по Протокол №8 от 

проведено заседание на Общински съвет-Кнежа на 29.01.2016 година, докладва г-

жа Катя Герговска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 
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Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме проекта за 

решение. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №189 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Отменя свое Решение №61 по Протокол №8 от проведено заседание на 

29.01.2016 година. 

Гласували поименно: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

4.3 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно изменение на Решение №60/29.01.2016 година за приемане 

бюджета на Община Кнежа за 2016 година, във връзка с изработване на Общ 

устройствен план на Община Кнежа и необходимото съфинансиране, докладва г-

жа Цветелина Плевненска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме предложението за решение. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме 

предложението за решение. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №190 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 124, ал. 1 и  ал. 3 от Закона за публичните финанси и чл. 

41 от Наредба №23 за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза 

за местните дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на бюджета на 

Община Кнежа, във връзка с осигуряване на необходимото съфинансиране за 

изработване на Общ устройствен план на Община Кнежа и чл. 1, ал. 2 от Споразумение 

№РД-02-30-111/13.05.2016 година за частично финансово подпомагане между 

Министерство на регионалното развитие и благоустройството и Община Кнежа, 

Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Изменя т. 2.2 от Решение №60/29.01.2016 година за приемане на бюджета на 

Община Кнежа за 2016 година – Приложение № 6.2. – Капиталови разходи, 

финансирани от местни приходи, като създава нов обект „Собствено финансиране за 

изработване на Общ устройствен план на Община Кнежа“, както следва: 

№ Поименно разпределение на средствата по обекти План било План става 
1.  Обект „Собствено финансиране за изработване на 

Общ устройствен план на Община Кнежа“ 
0 28 344 

2. Средствата за финансиране на новия обект ще бъдат осигурени от дарения. 

Гласували поименно: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

4.4 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно изменение на Решение №60/29.01.2016 година за приемане 

бюджета на Община Кнежа за 2016 година, докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме докладната записка. 
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Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме 

предложението за решение. 

Г-н Симеон Шарабански попита дали Общинския съвет има право да вземе 

решение, като посочи марката и модела на автомобила. 

Г-жа Цветелина Плевненска отговори, че по принцип марка и модел не се 

споменават по Закона за обществените поръчки. 

Г-жа Катя Герговска попита дали в момента се прави обществена поръчка и 

каза, че смята, че това се приема като параметър, който да бъде включен в бюджета. 

Г-н Илийчо Лачовски предложи да бъде премахната конкретизацията „Лада-

Нива“ от проекта за решение. 

Г-жа Цветелина Плевненска обясни, че има и други автомобили, които са 

заложени за закупуване в бюджета, и ще се направи процедура, но договор ще се 

сключи при всички положения. 

Г-жа Катя Герговска попита г-н Симеон Шарабански дали ще формулира 

предложение. 

Г-н Симеон Шарабански отговори, че не прави предложение за решение, а е 

попитал. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №191 
На основание чл.21, ал.1, т.6 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.127, ал.1 от Закона за публичните финанси и чл.41от Наредба №23 за 

условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за 

съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на бюджета на Община Кнежа, Общинският 

съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Изменя т. 2.2 от Решение № 60/29.01.2016 година за приемане бюджета на 

Община Кнежа за 2016 година - Приложение №6.2. - Разпределение на капиталови 

разходи, финансирани от местни приходи, като създава нов обект „Закупуване на лек 

автомобил за нуждите на Община Кнежа", както следва:  

 

 

№ 

 

Поименно разпределение на средствата по обекти 

 

План 

било 

 

План 

става 
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§ 52-00 Придобиване на ДМА 

  

 

1. 

 

Обект „Закупуване на лек автомобил“ за нуждите на Община Кнежа 

 

0 

 

20 000 

 

2. Актуализацията на бюджета да се осигури от преизпълнение на собствени приходи. 

Гласували поименно: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

4.5 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно изменение на Решение №60/29.01.2016 година за приемане на 

бюджета на Община Кнежа за 2016 година, докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на общината 

предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме докладната 

записка. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №192 

 На основание чл.21, ал.1, т.6 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.124, ал.2 от Закона за публичните финанси и чл.41, ал. 2 от Наредба 

№23 за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните 

дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на бюджета на Община 

Кнежа, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Изменя т.4.3.1. от  Решение № 60/29.01.2016 година за приемане бюджета на 

Община Кнежа за 2016 година - Субсидии за читалища  и  Приложение №5 - Справка 
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за бюджет 2016 година за делегирани от държавата дейности и общински дейности в 

т.7.2 - Субсидии на организации с нестопанска цел, като сумата  26 350 лв. става 39 150 

лв. 

2. Актуализацията на бюджета да се осигури от приходи от дарения. 

Гласували поименно: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

4.6 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно издаване на запис на заповед от Община Кнежа в полза на 

Министерство на труда и социалната политика, в качеството му на Управляващ 

орган на Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси“, обезпечаващ 

заявения размер на авансово плащане по Договор №BG05М9ОР001-2.004-0005 за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Оперативна програма 

„Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020 /ОПРЧР/, сключен между 

Министерство на труда и социалната политика и Община Кнежа, във връзка с 

реализация на проект „Осигуряване на интегрирани социални услуги за деца и 

родители в Община Кнежа“ по процедура чрез директно предоставяне на 

конкретен бенефициент, докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме проекта за 

решение. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №193 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 10, т. 23 и т. 24 и ал. 2, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация и във връзка с 
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изпълнение на проект „Осигуряване на интегрирани социални услуги за деца и 

родители в Община Кнежа” и сключен Договор №BG05М9ОР001-2.004-0005 за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по ОПРЧР, сключен между Община 

Кнежа и Министерство на труда и социалната политика, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Упълномощава кмета на Община Кнежа да  учреди/издаде Запис на заповед, 

без протест и без разноски в размер на 28 076,00 лв. (двадесет и осем хиляди и 

седемдесет и шест лева), платим на предявяване  в полза на поемателя –Министерство 

на труда и социалната политика, с адрес: 1051, гр. София, ул. „Триадица” №2, ЕИК 

000695395, в качеството му на Управляващ орган на ОПРЧР, представлявано от Лилия 

Стоянович за обезпечаване на авансовото плащане по Договор №BG05М9ОР001-2.004-

0005 за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по ОПРЧР, сключен между 

Министерство на труда и социалната политика и Община Кнежа, във връзка с 

реализация на проект „Осигуряване на интегрирани социални услуги за деца и 

родители в Община Кнежа” по процедура чрез директно предоставяне на конкретен 

бенефициент. 

2. Възлага на кмета на Община Кнежа да подготви необходимите документи за 

получаване на авансовото плащане по Договор №BG05М9ОР001-2.004-0005 за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по ОПРЧР и да ги представи пред 

Министерство на труда и социалната политика. 

Гласували поименно: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

4.7 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно предложение за безвъзмездно придобиване от Община Кнежа на 

недвижим имот – частна държавна собственост, находящ се в с. Бреница, кв. 16, 

УПИ I-1516, докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 
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Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме проекта за 

решение. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №194 

На основание  чл.21, ал.1, т.8 и чл.21, ал.2 от ЗМСМА, чл.8, ал.9, чл.34, ал.1, 

чл.34, ал.7 от ЗОС, чл.7 от Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество, приета от Общински съвет-Кнежа и във връзка с писмо с 

вх.№0600-86-2/07.06.2016година на Министъра на земеделието и храните, Общинският 

съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Общински съвет–Кнежа дава съгласие Община Кнежа да придобие чрез 

безвъзмездно прехвърляне на право на собственост - недвижим имот - частна държавна 

собственост, представляващ: Ветеринарна лечебница-двуетажна монолитна сграда със 

застроена площ от 147 кв.м., находяща се в с.Бреница, кв.16, УПИ I-1516. 

2. Общински съвет–Кнежа упълномощава кмета на Община Кнежа да 

предприеме всички необходими действия по безвъзмездното прехвърляне правото на 

собственост. 

3. Общински съвет–Кнежа актуализира ПРОГРАМАТА за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2016 година в частта, 

регламентираща разпореждане на имоти – частна общинска собственост, съгласно т.1 

от докладната. 

Гласували поименно: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

4.8 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно отдаване на терен – частна общинска собственост чрез търг, 

докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме докладната записка. 
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Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме докладната 

записка. 

Г-н Симеон Шарабански попита дали е одобрен проектодоговор. 

Г-н Илийчо Лачовски отговори, че не е задължително да се одобрява 

проектодоговор. 

Г-н Добромир Грамов каза, че в решението са точно упоменати параметрите. 

Г-н Илийчо Лачовски обясни, че в предното решение няма одобрен 

проектодоговор, но не е и задължително. 

Г-н Симеон Шарабански каза, че винаги Общинският съвет одобрява 

проектодоговора. 

Г-жа Севда Чипинска попита от кога е тази практика и каза на г-н Симеон 

Шарабански, че това, което казва не отговаря на действителността. 

Г-н Симеон Шарабански попита г-жа Севда Чипинска, дали иска да каже, че 

Общински съвет не одобрява проектодоговори. 

Г-жа Севда Чипинска отговори, че по принцип Общински съвет одобрява 

проектодоговори, но това не е задължително условие. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №195 

На основание  чл.8, ал.1, ал.4, ал.9 и по реда на чл.14, ал.1, ал.2 и ал.3 от ЗОС, 

чл.51, т.1 и чл.54, ал.1 от Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, приета от Общински съвет-Кнежа, чл.21, ал.1, т.8 и чл.21, ал.2 

от ЗМСМА и Решение №113 по Протокол №12от31.03.2016г. на Общински съвет–

Кнежа, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Да се отдаде под наем, чрез явен търг недвижим имот – частна общинска 

собственост, а именно терен по чл.56 от ЗУТ, с полезна площ 6 кв.м., находящ се в 

УПИ III-1843, кв.142 по ЗРП на гр.Кнежа на ул. „Марин Боев” за поставяне на 

павилион, съгласно скица №76/10.03.2016г., издадена от Община Кнежа за срок от 5 

години с първоначална тръжна цена 15,90 /петнадесет лева и деветдесет стотинки/ лева 

без ДДС месечен наем и 19,08 /деветнадесет лева и осем стотинки/ лв. с включено ДДС 

месечен наем .  

2. ОбС-Кнежа възлага на кмета на Община Кнежа да извърши всички 

необходими действия по изпълнение на настоящето решение. 
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3. ОбС-Кнежа  възлага на кмета на Община Кнежа, след провеждане на търга да 

сключи договор, съгласно горното решение със спечелилия търга участник.         

4. ОбС–Кнежа актуализира ПРОГРАМАТА за управлениеи разпореждане с 

имоти – общинска собственост за 2016 година в частта, регламентираща управлението 

на имоти – частна общинска собственост, съгласно т.1 от докладната. 

Гласували поименно: „За“ - 14; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

 

4.9 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно предоставяне за безвъзмездно ползване на имот – частна 

общинска собственост, докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме докладната 

записка. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №196 

На основание чл.12, ал.1, ал.3, ал.4, чл.14, ал.6 във връзка с ал.1, чл.39, ал.2 и 

ал.4 от ЗОС, чл.19, ал.1, ал.3 от Наредба за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, приета от Общински съвет-Кнежа, чл.21, ал.1, 

т.8 и чл.21, ал.2 от ЗМСМА и във връзка с молба с вх.№0600-223/19.05.2016г. от 

ОБЛАСТНА СЛУЖБА „ИЗПЪЛНЕНИЕ НА НАКАЗАНИЯТА” – ГР.ПЛЕВЕН, 

СЕКТОР „ПРОБАЦИЯ”, ЗВЕНО - ГР.КНЕЖА, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. ОбС-Кнежа възлага на кмета на Община Кнежа да сключи договор между 

Община Кнежа и ОБЛАСТНА СЛУЖБА „ИЗПЪЛНЕНИЕ НА НАКАЗАНИЯТА” – 

ГР.ПЛЕВЕН, СЕКТОР „ПРОБАЦИЯ”, ЗВЕНО - ГР.КНЕЖА за безвъзмездно ползване 

на помещение№16, с полезна площ 44кв.м.,находящо се в гр.Кнежа, ул. „Марин Боев” 

№71 на четвъртия етаж в сградата на Кооперативен дом /бивше НПК/, кв.124 по ЗРП 

на гр.Кнежа, УПИ II, пл.№4147 за срок от 5 години. 

Гласували поименно: „За“ - 14; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

Г-н Симеон Шарабански не гласува при вземането на решение, поради 

причината, че брат му работи за ОБЛАСТНА СЛУЖБА „ИЗПЪЛНЕНИЕ НА 
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НАКАЗАНИЯТА” – ГР.ПЛЕВЕН, СЕКТОР „ПРОБАЦИЯ”, ЗВЕНО - ГР.КНЕЖА в 

посоченото помещение. 

 

4.10 Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно издаване на разрешително за ползване на воден обект – публична 

общинска собственост, язовир „Върбица“, находящ се в местността „Ненов геран“, 

землището на гр. Кнежа, докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме проекта за 

решение. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №197 

На основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2 от ЗМСМА, чл.52, ал.1, т.3, чл.64 и чл.67 от 

Закона за водите, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Общински съвет–Кнежа дава съгласие да бъде издадено от кмета на Община 

Кнежа разрешително за ползване на воден обект публична общинска собственост -  

язовир ,,Върбица“ за имот №096004 с площ 127,115 дка (естествена водна площ), 

надморска височина 136м. и имот №096003 с площ 74,131 дка (естествена водна площ), 

находящи се в местността ,,Ненов геран‘‘, землището на гр.Кнежа, ЕКАТТЕ 37376,  

Община Кнежа за аквакултури и свързаните с тях дейности за срок до изтичане на 

наемния договор. 

 2. Общински съвет–Кнежа приема предложения проект на разрешително за 

ползване на гореописания воден обект. 

Гласували поименно: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

4.11. Докладна записка от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община 

Кнежа, относно предложение за дарение на недвижим имот, представляващ  

дворно място от 1025 кв.м., собственост на наследниците на Христана Вълчкова 

Цанковска, докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

Отношение взеха: 
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Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме докладната 

записка. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №198 

На основание чл.21, ал.1, т.8 и  ал.2 от  ЗМСМА,чл.34, ал.3 от ЗОС,чл.9, ал.1, от 

Наредба №4 за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество, приета от ОбС гр. Кнежа, във връзка с подадено заявление от Петър 

Андреев Цанковски с вх.№9400-533/01.06.2016 г. и Вергиния Андреева Рашкова с 

вх.№9400-533-1/14.06.2016 г., Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. ОбС гр. Кнежа дава съгласие за приемане на дарение в полза на Община 

Кнежа,  притежавания от Петър Андреев Цанковски и Вергиния Андреева Рашкова 

недвижим имот – дворно място с площ от 1025 кв.м., находящо се в гр.Кнежа, 

ул.,,Димитър Благоев‘‘№41Б, представляващо УПИ I – 107 /едно, нула седем/ в квартал 

13 /тринадесет/ по ЗРП на гр.Кнежа.     

2. Общински съвет-Кнежа актуализира ПРОГРАМАТА за управление и 

разпореждане с имоти - общинска собственост за 2016 година в частта, 

регламентираща разпореждането с имоти – частна общинска собственост, съгласно т.1. 

3. Възлага на кмета на Община Кнежа да извърши всички необходими действия 

по изпълнение на настоящето решение. 

Гласували поименно: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

4.12 Информация относно развитието на съдебните дела, по които Община 

Кнежа е страна, за периода от 01.07.2014 г. до 31.12.2015 г. за сведение на 

Общинския съвет, докладва г-жа Катя Герговска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме за сведение. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме за сведение. 
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Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

информацията. 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме информацията. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме 

информацията за сведение. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №199 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Приема за сведение Информация относно развитието на съдебните дела, по 

които Община Кнежа е страна, за периода от 01.07.2014 г. до 31.12.2015 г. 

Гласували: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

4.13 Информация от Валентин Калапиш – управител на „Аспарухов вал“ 

ЕООД, гр. Кнежа, относно Решение №130 на Общински съвет-Кнежа, докладва г-

жа Катя Герговска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме за сведение. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме за сведение. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

информацията. 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме информацията. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме 

информацията за сведение. 

Общинският съвет взе следното 
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Р Е Ш Е Н И Е №200 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Приема за сведение Информация относно изпълнение на Решение №130 по 

Протокол №12 от проведено заседание на Общински съвет-Кнежа на 31.03.2016 

година. 

Гласували: „За“ - 14; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

 

4.14 Докладна записка от Валери Пламенов Лачовски – прокурист на 

„МБАЛ-Кнежа“ ЕООД, относно закупуване на автомобил втора употреба на 

лизинг за нуждите на МБАЛ-Кнежа, докладва г-н Валери Лачовски. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага: 

1. Да се закупи лек автомобил - втора употреба, на лизинг на стойност с ДДС до 

14 000 лв; 

2. Упълномощава прокуриста на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД да сключи договор за 

лизинг. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага: 

1. Да се даде съгласие на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД да закупи лек автомобил – 

втора  употреба на лизинг на стойност до 14 000 лв. до 60 000 км за срок на лизинга 3 

години. 

2. Упълномощава прокуриста на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД да сключи договор за 

лизинг. 
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Г-н Симеон Шарабански каза, че винаги е имало приоритетни списъци от 

МБАЛ-Кнежа и никога на първо място не е било закупуването на автомобил, а винаги 

на водещо място е било закупуването на медицинска апаратура. Г-н Симеон 

Шарабански каза, че не разбира какво налага закупуването на автомобила. Г-н Симеон 

Шарабански прочете описанието на оборудването на автомобила, посочено в 

докладната записка. 

Г-н Валери Лачовски обясни, че иска разрешение от Общинския съвет да закупи 

автомобил за нуждите на МБАЛ-Кнежа. Г-н Валери Лачовски отговори на г-н Симеон 

Шарабански, че това е стандартно оборудване за почти всички автомобили по-нисък 

клас и обясни, че приоритетен списък относно нуждите на МБАЛ-Кнежа никога не е 

представян на Общински съвет. Г-н Валери Лачовски информира, че МБАЛ-Кнежа 

разполага с микробус и автомобил, но работи със седем общини и това налага 

обслужването на много села. Г-н Валери Лачовски сподели, че има случаи, в които 

МБАЛ-Кнежа остава без автомобил. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №201 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация и чл. 23, ал. 1, т. 13 от Наредба 

№13 за управление и упражняване правата на Община Кнежа в качеството й на 

собственик върху търговски дружества с общински участие в капитала, Общинският 

съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Дава съгласие на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД да закупи лек автомобил – втора  

употреба, на лизинг на стойност до 14 000 лв., до 60 000 км, за срок на лизинга 3 /три/ 

години. 

2. Упълномощава прокуриста на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД да сключи договор за 

лизинг. 

Гласували поименно: „За“ - 14; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - няма. 

 

4.15 Предложение от ЕТ „ПЛАН АГРО – ПЛАМЕН ЧУЛАРСКИ“, относно 

доброволна делба на съсобствени недвижими имоти, докладва г-жа Катя 

Герговска. 

Отношение взеха: 
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Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, обществен ред, 

нормативна уредба и жалби предлага да се приеме предложението за решение. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме предложението за решение. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

предложението за решение. 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се приеме предложението за решение. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага: 

1. Да се приеме докладната записка 

2. Да бъде добавена т. 3 в Решението със следния текст: „Необходимите такси и 

разноски по производството, касаещо доброволната делба на посочените имоти, да се 

поемат изцяло ЕТ „ПЛАН АГРО – Пламен Чуларски“. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №202 

На основание чл. 36, ал. 1, т. 1, във връзка с ал. 2 и чл. 34, ал. 4 от Закона за 

общинската собственост, чл. 34, ал. 1 и ал. 2 от Закон за собствеността, чл. 40, ал. 1, т. 

6, чл. 46, ал. 1, т. 1 от Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество,  чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, влезлия в сила и 

одобрен ПОДРОБЕН УСТРОЙСТВЕН ПЛАН – ПЛАН ЗА ЗАСТРОЯВАНЕ и 

РЕГУЛАЦИЯ /ИПУП – ПРЗ/ и РАБОТЕН УСТРОЙСТВЕН ПЛАН /РУП/ за УПИ XVII, 

с пл. №2448 и УПИ XX, с пл. №2448, в кв. 142 – ИЗМЕНЕНИЕ на ЗРП – ЦГЧ на гр. 

Кнежа, одобрен със Заповед №21/15.02.1999 г. на кмета на Община Кнежа и 

Предложение с Вх. №5300-452-1/17.06.2016 г.от ЕТ „ПЛАН АГРО – ПЛАМЕН 

ЧУЛАРСКИ”, с ЕИК114636625, със седалище и адрес на управление: гр. Кнежа, бл. 

„Хибрид”, вх. „А”, ет. 5, ап. 13, представлявано от собственика Пламен Ламбринов 

Чуларски, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Общински съвет-Кнежа прекратява съсобствеността между Община 

Кнежа и ЕТ „ПЛАН АГРО – ПЛАМЕН ЧУЛАРСКИ”, с ЕИК114636625, със седалище 

и адрес на управление: гр. Кнежа, бл. „Хибрид”, вх. „А”, ет. 5, ап. 13, представлявано 

от собственика Пламен Ламбринов Чуларски, чрез доброволна делба върху следните 
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недвижими имота,съгласно влезлия в сила и одобрен ПОДРОБЕН УСТРОЙСТВЕН 

ПЛАН – ПЛАН ЗА ЗАСТРОЯВАНЕ и РЕГУЛАЦИЯ /ИПУП – ПРЗ/ и РАБОТЕН 

УСТРОЙСТВЕН ПЛАН /РУП/ за УПИ XVII, с пл. №2448 и УПИ XX, с пл. №2448, в кв. 

142 – ИЗМЕНЕНИЕ на ЗРП – ЦГЧ на гр. Кнежа, одобрен със Заповед №21/15.02.1999 г. 

на кмета на Община Кнежа, въз основа на който се образуват следните два нови имота: 

- УПИ XVII, с пл. №2448, с площ от 698 кв. м., собственост на ЕТ „ПЛАН 

АГРО – ПЛАМЕН ЧУЛАРСКИ”, с ЕИК114636625, с начин на трайно ползване „Хотел” 

и 

- УПИ XX, с пл. №2448, с площ от 873 кв. м. собственост на Община 

Кнежа, с начин на трайно ползване „Музей”. 

2. Общински съвет-Кнежа възлага на кмета на Община Кнежа – Илийчо 

Лачовски да представлява Община Кнежа пред Нотариус с район на действие РС-

Кнежа и да подпише съответния Нотариален акт за доброволна делба на посочените в 

т. 1 от Решението недвижими имота. 

3. Необходимите такси и разноски по производството, касаещо 

доброволната делба на посочените имоти, се поемат изцяло ЕТ „ПЛАН АГРО – Пламен 

Чуларски“. 

Гласували поименно: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

4.16 Писмо от Валентин Симеонов Порашки – служител в ОУ „Христо 

Ботев“, с. Бреница, относно реконструкция на зелената площ „Сълковска поляна“ 

и информация относно лошото състояние  на ул. „Искър“, с. Бреница, докладва г-

жа Катя Герговска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се подкрепи становището на Общинска администрация. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се възложи на 

Общинска администрация да потърси средства от външно финансиране. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №203 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 
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1. Възлага на Общинска администрация да потърси средства от външно 

финансиране за решаване на поставените в Писмо с вх. №9400-580-1/15.06.2016 г. от 

Валентин Симеонов Порашки – служител в ОУ „Христо Ботев“, с. Бреница, проблеми. 

Гласували поименно: „За“ - 13; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 2. 

 

4.17 Молба от Анатоли Борисов Гаврилов, относно отпускане на средства за 

транспортни разходи за контролни прегледи за проследяване на заболяване, 

докладва г-жа Катя Герговска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага молбата да бъде 

насочена към Комисията за еднократни помощи. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се насочи искането 

към Комисията за еднократни помощи. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №204 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Насочва Молба с вх. №9400-537/02.06.2016 година от Анатоли Борисов 

Гаврилов, относно отпускане на средства за транспортни разходи за контролни 

прегледи за проследяване на заболяване, към Комисията за разпределение на средства 

за помощи, които не са на основание на Закона за семейните помощи за деца и  Закона 

за социалното подпомагане.  

Гласували поименно: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

4.18 Искане от Захари Павлов Цоланкински, относно отпускане на 

финансова помощ за възстановяване на щети, причинени от мълния, докладва г-

жа Катя Герговска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се подкрепи 

становището на Общинска администрация. 
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Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага да се подкрепи становището на Общинска администрация. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се възложи на 

Общинска администрация да предостави налични материали, за покриване на щетата и 

да се извърши остойностяване за другите материали, които не са в наличност в 

Общината, и необходимата сума да бъде предоставена от преизпълнение на собствени 

приходи. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №205 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Възлага на Общинска администрация да предостави налични материали, за 

покриване на щетата; 

2. Да се извърши остойностяване за другите материали, които не са в наличност 

в Общината, и необходимата сума да бъде предоставена от преизпълнение на собствени 

приходи. 

Гласували поименно: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

4.19 Молба от Ангел Димитров Шарабански, относно изготвяне на анекс 

към сключен договор с Община Кнежа, докладва г-жа Катя Герговска. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология не излиза с 

предложение за решение. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се подкрепи  

становището на Общинска администрация. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №206 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 
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1. Отказва да бъде сключен анекс за промяна площта и размерът на наемното 

плащане към договор №149/20.08.2014 година за наем на земеделска земя, сключен 

между Община Кнежа и Ангел Димитров Шарабански. 

Гласували: „За“ - 11; „Против“ - 2; „Въздържал се“ - 2. 

 

ПО ПЕТА ТОЧКА – Други. 

            Г-жа Катя Герговска информира, че на 18 и 19 юни 2016г. в с. Сухаче се е 

провел Втория регионален фолклорен фестивал „ЕХО ОТ СЕВЕРОЗАПАДА”, като І-во 

място в раздел танци до 18 годишни са  спечелили нашите участници от Младежка 

танцова формация „Изгряващи слънца” с. Бреница, с художествен ръководител Иван 

Одажийски. 

 

            Г-н Цветан Иванов – кмет на с. Лазарово, обърна внимание за проблеми, 

свързани с поддръжката на уличното осветление в с. Лазарово и проблем със стар 

кладенец, който е опасен за живущите в селото, и информира, че заявките и сигналите, 

които подава, ще бъдат с копие до Общинския съвет. 

 

Г-н Добромир Грамов запозна присъстващите с постъпило писмо от Комисията 

за предотвратяване и установяване на конфликт на интереси, относно постановяване на 

решение на Комисията за прекратяване по Сигнал, подаден против Илийчо Лачовски – 

кмет на Община Кнежа, Валери Лачовски – прокурист на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД и 

Дилян Беновски – общински съветник в Общински съвет-Кнежа. 

 

Г-н Борислав Цанковски уведоми, че е внесъл Предложение, касаещо 

моментното състояние на  гробищния парк на дата 23.06.2016 година и попита защо не 

е влязло за обсъждане от комисиите на Общинския съвет. 

Г-н Илийчо Лачовски прочете Заповед №356 от 10.06.2016 година на кмета на 

Общината, относно определяне на служители, които да направят оглед на гробищния 

парк и да подготвят констативен протокол. Този протокол е бил изготвен на 13.06.2016 

година. 

Г-н Борислав Цанковски зададе въпрос защо не му е отговорено, след като има 

предприети мерки по въпроса. 

Г-жа Катя Герговска отговори на г-н Борислав Цанковски, че е уведомила 

институцията, която би предприела най-бързо действия, във връзка с внесеното от него 
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Предложение, и изрази становището си, че навременната реакция за решаване на 

проблема е по-важна от изпращането на отговор към подателя. 

Г-н Борислав Цанковски отговори, че писмен отговор не му е необходим. 

 

Г-н Тодор Дилчовски обясни, че в с. Лазарово има проблем с уличното 

осветление. 

Г-н Милчо Милев потвърди казаното от г-н Тодор Дилчовски във връзка с 

проблемите с уличното осветление в с. Лазарово,  като постави и други въпроси, 

свързани с проблемни участъци от улиците в селото, където са правени ремонтни 

дейности във връзка с водоснабдяването; проблеми със земеползването; необходимост 

от частично излепване на църквата; трудното придвижване на болни жители на селото 

от автогарата до болницата. Г-н Милчо Милев обясни, че на 29.06.2016 година е 

проведено Общоселско събрание и пожела да бъде направена среща между г-н Илийчо 

Лачовски – кмет на Община Кнежа, г-жа Катя Герговска – председател на Общински 

съвет-Кнежа и жителите на с. Лазарово, за да се обсъдят неотложни за селото въпроси. 

Г-н Илийчо Лачовски помоли г-н Цветан Иванов да внесе становище във връзка 

с проекта за водоснабдяването, попита какъв е проблемът с църквата в селото, след 

като е правен ремонт там наскоро, и обясни, че при извършен одит на Кметство с. 

Лазарово е установено, че служебният автомобил има изминати много километри. 

Тогава г-н Цветан Иванов е отговорил, че това е така, защото извозва болни хора до 

лечебното заведение. 

Г-жа Катя Герговска помоли кметовете да подобрят комуникацията помежду си, 

за да се решават по-бързо и лесно появилите се проблеми. 

 

Г-н Симеон Шарабански информира, че на същата датата, когато е проведен 

фестивалът в с. Сухаче, в гр. Червен бряг е проведен регионален фолклорен фестивал и 

от 70-те  състава, които са участвали, танцовата група „Гергана“ към Народно 

читалище „Борба-1896“ е спечелила I-во място. 

 

След изчерпване на материалите от дневния ред, г-жа Катя Герговска – 

председател на Общински съвет-Кнежа, закри заседанието в 1850 часа. 

 

Протоколчик:                                                    Председател на ОбС: 

/Галя Късовска/                                                 /Катя Герговска/ 
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